
 

 

 

Κοινοβουλευτική Ομάδα 
Λεωφ. Ηρακλείου 145, 14231 ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ,  
τηλ.: 2102592213, 2102592105, 2102592258, fax: 2102592097 
e-mail :  ko@vouli .kke.gr,  http:/ /www.kke.gr 
Γραφεία Βουλής: 2103708168, 2103708169, fax: 2103707410 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών  
 

Θέμα: Να ανακληθούν τα πρόστιμα προς τους επαγγελματίες της εστίασης της 
παραλιακής ζώνης της Πάρου που επέβαλε η Κτηματική Υπηρεσία 

 
Τις τελευταίες ημέρες υπάρχει μεγάλη αναστάτωση σε δεκάδες επαγγελματίες του 

κλάδου της εστίασης στην Πάρο, οι οποίοι μάλιστα προχωρούν σε κινητοποίηση στις 5 

Ιουνίου. Μετά από πολλά χρόνια (έως και 20), μαγαζιά που χρησιμοποιούσαν με άδεια 

κοινόχρηστους χώρους στην παραλιακή ζώνη, έμαθαν ότι οι χώροι τους θεωρούνται 

παράνομοι. Με συνέπεια να επιβληθούν υπέρογκα πρόστιμα που φτάνουν από 20.000 

έως 100.000 ευρώ και ακόμη να απειλούνται με αφαίρεση αδειών λειτουργίας για 5 χρόνια 

και αποκλεισμό από τη χρήση των κοινόχρηστων χώρων. 

Το πρόβλημα προκύπτει λόγω μη νομιμοποίησης κατασκευών που έχουν γίνει στην 

παραλιακή ζώνη σε διάφορες περιοχές του νησιού, πριν πολλά χρόνια στα πλαίσια 

δημόσιων έργων, με συνέπεια η Κτηματική Υπηρεσία ή η Εφορεία Αρχαιοτήτων Κυκλάδων 

να μην χορηγεί πλέον άδειες στις επιχειρήσεις. Έτσι,  οι επαγγελματίες της εστίασης, 

καλούνται να πληρώσουν αυτοί το μάρμαρο από τη μια στιγμή στην άλλη, αφού τους 

επιβλήθηκαν πρόστιμα αυθαίρετης χρήσης κοινοχρήστων χώρων από την Κτηματική 

Υπηρεσία για το έτος 2024 και δεν εκδίδονται άδειες χρήσης κοινόχρηστων χώρων για την 

τρέχουσα χρονιά.  

ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Υπουργός, τι προτίθεται να κάνει η κυβέρνηση: 

- Για να ανακληθούν τα σχετικά πρόστιμα προς τους επαγγελματίες της εστίασης της 

παραλιακής ζώνης της Πάρου που επέβαλε η Κτηματική Υπηρεσία, καθότι αντικειμενικά 

δεν φέρουν ευθύνη για το χαρακτηρισμό υποδομών που έχει φτιάξει το κράτος ως 

αυθαίρετα και μάλιστα μετά από πολλά χρόνια που αυτές χρησιμοποιούνται ως νόμιμες. 

- Για να εκδοθούν οι άδειες κοινόχρηστου χώρου για το 2025 για τις εν λόγω περιοχές. 

- Για να επιταχυνθούν οι διαδικασίες, ώστε να λυθεί οριστικά το ζήτημα της νομιμοποίησης 

των αναφερόμενων κατασκευών  
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